

Date: November, 2nd 2022





التارىخ: 2 نوفمبر 2022

Circular No:17/ AY 2022-2023 Subject: Flag Day Ceremony

Dear Parents,

I write to inform you about the UAE Flag Day ceremony that will take place tomorrow November mentioned in 3rd, 2022 as my previous correspondence.

The celebration will take place at 11:00 a.m. exactly and students will line up at 10:50 a.m. for a short presentation by the Arabic, Islamic, and Music departments.

All Pre-KG to Grade 10 students will celebrate Flag Day in front of the school, while the Grade 11 and 12 students will celebrate Flag Day at the Career Fair in the Gymnasium.

Parents are welcome to join us at the ceremony in front of the school.

All students and teachers will return to their classes after the ceremony to continue teaching and learning.

Please take note that we will close the parking in front of the school at the main entrance to make space for our Pre-KG to Grade 10 students to line up. Parents may park their cars on the sides of the building.

For the Career Fair, gate C at the back of the gymnasium will be used to ensure the safety of all participants. All visitors entering Gate C will receive a visitors' pass and have to sign the visitors' entrance sheet.

We look forward to the Flag Day ceremony and thank you for your support as always.

Yours sincerely Antoinette Brown

السّادة أولياء الأمور الكرام،

يسعدنا إعلامكم أننا سنحتفل غدًا الخميس 3 نوفمبر 2022 بيوم العلم الإمار اتي.

سيقام الاحتفال على الساعة 11:00 صباحًا، حيث سيصطف الطلبة في تمام الساعة 10:45 صباحًا لتقديم عرض قصير تحت اشراف قسم اللغة العربية والهوبة الوطنية والتربية الموسيقية. سيقف جميع طلاب مرحلة ما قبل الروضة إلى الصف العاشر لتحية العلم أمام المدرسة عند المدخل الرئيسي، بينما سيحتفل طلاب الصفين 11 و12 بيوم العلم في صالة الألعاب الرباضية ضمن فعالية معرض الجامعات.

نرحب بجميع أولياء الأمور للانضمام إلينا لرفع العلم الاماراتي أمام المدرسة. علما أن جميع الطلاب والمعلمين سيكملون اليوم الدراسي بعد الحفل لمواصلة التعليم والتعلم.

يرجى ملاحظة أننا سنغلق موقف السيارات أمام المدرسة عند المدخل الرئيسي لتوفير مساحة لطلابنا من مرحلة ما قبل الروضة إلى الصف 10 للاصطفاف. يمكن للوالدين ركن سياراتهم على جاني المبنى.

بالنسبة لمعرض الجامعات ، سيتم استخدام البوابة الخلفية عند صالة الألعاب الرياضية لضمان سلامة جميع المشاركين. سيحصل جميع الزوار الذين يدخلون من البوابة الخلفية على تصريح للزوار ويجب عليهم تسجيل بيانتهم عند دخول المدرسة. نتطلع إلى الاحتفال بيوم العلم ونشكركم على دعمكم المستمر لمدرستنا.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،

A Member of Bin Omeir Educational LLC





